
 
 
Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde nr. 4 
 
Tid Torsdag den 5. dec. klokken 17:00 – 20:00 
Sted Forvaltningen, Gammel Køge Landevej 3, 5. sal Lokale: Ubåden   
 
Afbud til René  
Afbud: Lise, Jon, Helene, Marie Louise, Elsebeth  
B = Beslutning, D = Drøftelse, O = Orientering 
 

1. B 17.00-17.05 Godkendelse af dagsorden og referat 

2. D+B 17.05-17.15 Ferieplanen for næste skoleår 
Skolebestyrelsen skal vedtage ferieplanen for 
kommende skoleår.  
Ledelsens oplæg til drøftelse er, at valgdagen bliver en 
skoledag, da vores vurdering er, at Skolen Ved 
Dybbølsbro godt kan rumme både valg og skoledag i 
tilfælde af, at vi bliver valgskole, hvilket er uafklaret. 
Den ekstra fridag kan lægges den 23. december.  

- Ledelsen opfordrer bestyrelsen til at rykke d. 
18/11-2025 som er valgdag til d. 23/12-2025 

- Ferieplanen med denne ændring er vedtaget.  
-  

3. D 17.15-17.25 Evaluering af sidste kontaktforældremøde- 
- Det var en fin rundvisning og der kom rigtig 

mange gode spørgsmål.  
- Godt med en grundig gennemgang af Lasse fra 

BYG København som gav ro på.  
4. O+D 17.25-17.50 Trafik omkring Skolen ved Dybbølsbro 

Mikkel, Johan og Mia fra skolebestyrelsen samt 
Elizabeth (skolens trafiklærer) og René har holdt møde 
med Byggeri København og Teknik- og 
miljøforvaltningen.  
På mødet blev der fortalt og gennemgået de tanker og 
planer, der er tænkt og etableret og er i gang med at 
blive etableret for at sikre en sikker skolevej.  
Mikkel orienterer om mødet og fortæller om planerne, 
som bestyrelsen drøfter og tager stilling til. 

- Adgangsforholdene er der blevet arbejdet meget 
med, det er IKKE adgangsvej til Skolen igennem 
Kødbyen. Der vil blive arbejdet videre med 
krydset v. Sønder boulevard og Skelbæk gade. 
Der er blevet plads til holdeplads for 15 



 
Mikkel/Johan/René november 2024 

Christiania cykler langs med nabobygningen (til 
forældre), der bliver udarbejdet udførlige 
plancher med sikker skolevej som bliver sendt ud 
til forældre og børn via Aula. Når vi begynder at 
besøge skolen sammen med børnene, vil vi fra 
start af gå ad sikker skolevej. Vi skal nudge 
børnene fra start af.  

- Kan man gøre noget med skiltning – Mikkel fra 
skolebestyrelsen følger op på dette 

- Vores lokale betjent Kenneth vil fra start af være 
synlig ved skolen.  

- Vores skolepatruljer vil også være på fra start af.   

5. O 17.50-18.00 Flytning – status 
Ledelsen har møde med byg København i næste uge 
hvor status vil blive forelagt. Rene skriver til bestyrelsen 
på Aula om denne status.  

 O+D 18.00-20.00 Fælles møde med forvaltning og de andre 
skolebestyrelser i område Vesterbro/Valby/Kongens 
Enghave 
Temaet på dette årlige fællesmøde med de andre 
skolebestyrelser er ”En varieret skoledag”.  
Forvaltningen sender en dagsorden ud til dette punkt, 
som jeg eftersender, når jeg modtager den. 


